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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve mesta Spišská Nová Ves 

zo dňa 7. novembra 2023 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Program:   

1. Úvod. 
2. Návrh rozpočtu na roky 2024 až 2026. 
3. Rôzne. 
4. Záver. 

 
1. Úvod – dňa 7. 11. 2023 sa konalo zasadnutie finančnej komisie, ktorej sa zúčastnil  
primátor mesta, zástupca primátora a prednosta MsÚ. Prítomných privítal predseda fin. komisie. 
2. Návrh rozpočtu mesta– ved. fin. oddelenia informovala prítomných o procese prípravy 
rozpočtu na rok 2024. Vzhľadom k tomu, že do procesu prípravy sú zapojení aj poslanci MsZ cez 
finančnú komisiu, budú sa návrhy prejednávať s každým vedúcim oddelenia, príp. riaditeľom 
príspevkovej organizácie. 
Na tomto zasadnutí boli prejednávané návrhy týchto oddelení : 
Mestská polícia 
Oddelenie výstavby a dopravy 
Referát územného plánovania 
Oddelenie komunálneho servisu 
Školstvo 
 
Vedúci oddelení prezentovali svoje návrhy, požiadavky na rozpočet a zdôvodňovali ich výšku. 
Náčelník MsP: zdôvodňoval vysoké výdavky na opravy vozidiel, MsP potrebuje nové vozidlo, 
ktoré by sa mohlo obstarať v priebehu budúceho roka. Parkovanie na chodníku riešia pohovormi, 
upozornením, príp. blokovacím zariadením (papuča). 
Mgr. Rastislav Javorský: požiadal náčelníka MsP o prípravu kalkulácie na stacionárne radary. 
RNDr. Ladislav Ruttkay: sa opýtal, či sa nedá ušetriť aj na zabezpečení verejného obstarávania 
(VO) vlastnými zamestnancami. 
Vedúca odd. výstavby: mesto už má vyčleneného zamestnanca na VO, ktorý sa pripravuje na 
zabezpečovanie celého procesu. 
Mgr. Rastislav Javorský: upozornil, že mesto nemá platnú energetickú koncepciu, pri návrhu 
rozpočtu je treba na to myslieť. 
RNDr. Ladislav Ruttkay: čo sa týka parkovacieho systému, nie je zástancom investícii do tohto 
systému. Potrebné je investovať do rekonštrukcie MK. 
Mgr. Rastislav Javorský: potrebné sú investície do projektovej dokumentácie, aby bolo mesto 
pripravené na zapojenie sa do výziev a tak získalo čo najviac externých zdrojov napr. na riešenie 
projektu „Inteligentné mesto“. 
Ing. Jozef Gonda: malo by sa tomu venovať oddelenie výstavby a dopravy. 
Mgr. Rastislav Javorský: k opravám Domu smútku upozornil, že je treba žiadať o fin. prostriedky 
cez projekty na obnovu pamiatok. 
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Ing. Pavol Bečarik: primátor mesta odpovedal, že do výzvy sa zapájame s projektom rekonštrukcie 
ZUŠ, ale môžeme skúsiť. 
RNDr. Ladislav Ruttkay: sa opýtal prečo je plocha medzi parkoviskom a chodníkom od pošty 
neupravená. 
Vedúci odd. komunálneho servisu: do trvalkových záhonov nejdeme, počas Sp. trhu sú 
každoročne zničené,  je spracovaná štúdia,  nové riešenie tejto plochy. 
RNDr. Ladislav Ruttkay: sa opýtal, či sa nedá zvýšiť počet zamestnancov cez VPP alebo na 
aktivačné práce, či už cez mesto alebo MEPOS SNV, s. r. o. 
Vedúci odd. komunálneho servisu: zo strany ÚPSVaR už nie je ponuka kvalitnejších ľudí 
a k vyššiemu počtu zamestnancov projektu je treba koordinátorov, ktorých 50 % miezd a odvodov 
platí mesto. 
 
Predseda fin. komisie položil každému vedúcemu zamestnancovi otázku, kde vidí rezervy na 
svojom oddelení, aké sú možnosti úspor, príp. aké opatrenia by zaviedol, aby sa zvýšili príjmy do 
rozpočtu mesta, a to nielen vo vzťahu k rozpočtu 2024, ale aj do budúcna. 
 
3. Rôzne – členovia komisie sa dohodli, že v prejednávaní návrhov rozpočtu na rok 2024 a na 
budúce dva roky sa bude pokračovať zajtra, t. j. 8. 11. 2023 o 13.00 hod. 
Návrh rozpočtu za školstvo (základné školy, materské školy, školské zariadenia, oddelenie 
školstva) sa presunul na 8. 11. 2023. 
 
4. Záver – predseda finančnej komisie poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor 
   

 

 

 

 

 

        Mgr. Rastislav Javorský 
                 predseda finančnej komisie 


